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Referat fra d. 15/04-20 
 
Deltagere: Joen, AG, Flemming, Anders, Louisa, Lean, Steve 
Fraværende: Steffen 
 
Dagsorden: 
 

• Fremdrift på Igangsatte aktiviteter 
o Økonomi 
o Hjemmeside 
o Overdragelse (lukket punkt) 
o Grønne områder 
o Legeplads 
o Sneberedskab 
o Festudvalg 

• Indkommende mail´s fra medlemmer 
• Any Other Business 

 
Bestyrelsesmødet 
Emner Opgaver / resultater 
Indsigelser til forrige møde ingen 

Fremdrift på igangsatte 
aktiviteter 

Økonomi: 
De fleste har betalt for kontingent samt der er betalt for kantsten, nogle få 
mangler, Kasseren sender rykker. 
Vi har haft 947 kr. i gebyr mm. For mobilepay pga. forening, det blev igen 
diskuteret om det skulle lukkes, eller beholdes (økonomi vs. 
Brugervenlighed). 
Byens beton kontaktes da deres kantsten mangler betaling. 
 
Hjemmeside: 
Billeder af legeplads og vej bump bliver lagt op. 
Gamle links er ændret ifht. Takstblad m.m. 
 
Overdragelsesforretning: 
Intet nyt, grundet forsinket generelforsamling. 
 
Grønne områder: 
Græsklipning sæsonen er startet. 
 
Legeplads: 
Hegn og hæk ud mod vejen og mod de påliggende grunde blev 
diskuteret, problemet er økonomi da bestyrelsen ikke er valgt grundet 
udskudt generelforsamling. 
Der er stemt om (5 for 2 imod.) at bestyrelsen opsætter hegn ud mod 
vejen, dette bliver indkøbt og lavet hurtigst muligt grundet 
sikkerhedsperspektiv.  
 
Sneberedskab:  
Intet nyt 
 
Festudvalg: 
Sommerfesten er udsat pga. forsamlingsforbud 
 
 

Indkommende mail´s fra 
medlemmer:  
vestervang4070@gmail.com 

Skade på hegn efter græsslåning. 
Græsslåning mellem Grimsager og Nordager forslået at holdes af DAB, 
dette er afslået pga. risiko for ændrede forhold. 
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Næste møde i bestyrelsen: 
 
Dato:13/5-20  Tid: 19.30  Sted: Nordager 7 
 
Husk at se hjemmesiden: Vestervang4070.dk for info 
 
Spørgsmål og kommentarer kan skrives til bestyrelsen på: vestervang4070@gmail.com 
 
 

 Forslag til legeredskaber på DBA, der er takket nej. 
Fejl mail fra Ejby 
Ejendomsmægler henvendelser 
Grønt areal der ikke er med i græsslånings aftalen forspørgelse om 
hvorfor/hvorfor ikke. 

Any Other Business 
Evt: 
 
 

GF: Blev aflyst på hjemmeside, skriv i postkasse, opslag på hyggehjørnet. 
Bestyrelsen har sat et forslag omkring vedtægtsændringer ifht. 
Videreførelse af bestyrelsen ved Force majeure. 
Drejebog til GF blev gennemgået.   
Velkomst breve givet til Æblehaven og nye beboer i GF når disse flytter 
ind. 
 


